
Protokół Nr 76/22 

ze wspólnego  posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju oraz Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych 

odbytego w dniu 22 kwietnia 2022r. w godz. od 14:00 do 15:20  

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie s. 30  

 
*   *   *  

 W posiedzeniu Komisji udział wzięli członkowie komisji wg listy obecności. Ponadto 

w posiedzeniu wzięli udział: Jacek Jędrzejak Skarbnik Powiatu, Lidia Czechak, Starosta 

Jarociński, P. H. Szymczak, Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Jarocinie” oraz 

pozostali radni. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Janusz Barański 

3. Marta Bierła 

4. Agnieszka Borkiewicz 

5. Lidia Czechak 

6. Mirosław Drzazga 

7. Teodor Grobelny 

8. Elżbieta Kostka 

9. Stanisław Martuzalski 

10. Karol Matuszak 

11. Janina Nicke 

12. Hanna Szałkowska 

13. Jan Szczerbań 

14. Michał Urbaniak 

15. Mateusz Walczak 

16. Julian Zegar 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny 

Karol Matuszak, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych 

gości. Stwierdził, że Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowują 

quorum. Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który przedstawiał się 

następująco: 

 
Tematyka posiedzenia:  

1. Sprawozdanie z realizacji dochodów powiatu za I kwartał 2022 r. 

2. Informacja o stopniu wdrożenia programu naprawczego w Spółce pn. „Szpital Powiatowy w 

Jarocinie” Sp. z o.o. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie powierzenia Miastu 

Zielona Góra prowadzenia zadania publicznego polegającego na kształceniu uczniów klas 

wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2022 - 

2030. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2022 r. 

 



 

Ad. pkt. 1.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - sprawozdanie z 

realizacji dochodów powiatu za I kwartał 2022 r. Sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

w programie esesja. Czy są pytania do pana Jacka Jędrzejaka Skarbnika Powiatu? Nie widzę. 

Ja myślę, że co posiedzenie zajmujemy się bud żetem i znamy sytuacj ę na bieżąco. Informacja 

została przyjęta. 

 

Ad. pkt. 2.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - informacja o stopniu 

wdrożenia programu naprawczego w Spółce pn. „Szpital Powiatowy w Jarocinie” Sp. z o.o. 

Sprawozdanie zostało udostępnione radnym w programie esesja. 

 

Radny St. Martuzalski – uważam, że należy sformułować pytania na kolejne spotkanie. Jest 

mało czasu. O ile wzrósł ryczałt w stosunku do ubiegłego roku, o 12%?  

 

P. H. Szymczak, Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Jarocinie” - 12%. tak  

 

Ad. pkt. 3.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak Sprawy bieżące. 

 

P. L. Czchak, Starosta - w kwestii porozumienia dotyczącego kolei metropolitalnej problem 

był już w zeszłym roku. Ze względu na wzrost kosztów połączeń musi nastąpić weryfikacja 

kosztów w tym roku ponad 230 tys a w przyszły roku 250 tys zł. rozpoczęliśmy negocjacje ale 

to są warunki równe dla wszystkich. Marszałek nie upiera się co do ilości połączeń. Nasza 

kwota zaproponowana jest możliwa, porozumienie nie zostało podpisane nie ujęliśmy w 

budżecie zostaną wycofane trzy pociągi. nie mamy mniej ale i tak więcej mamy dodatkowe 

połączenia finansowane przez marszałka i ze strony państwa. W momencie gdy za kilka minut 

są inne połączenia nie zasadne jest wydawanie 500 tys zł z budżetu powiatu. Uspokajam, 

wszyscy do pracy dojadą. Ta sytuacja została sprawdzona i zweryfikowana. Bardziej martwi 

zapowiedziany strajk, oraz remontowana będzie jedna z linii kolejowych. Na chwilę obecna nie 

ma zagrożenia.  

 

Radny T. Grobelny - to są godziny odjazdu czy przyjazdu?  

 

P. L. Czchak, Starosta - Mówiłam o parach przejazdów. Są pięciominutowe różnice. są 

wycofane trzy pary, a będzie o 4 pary więcej.  

 

Radny T. Grobelny - wszystkie ceny wzrosły. ten wzrost jest proporcjonalny, na przewozach 

zbiorowych oszczędzać nie powinniśmy. Wzrósł nam również budżet powiatu jarocińskiego, 

przy ponad 90 mln zł tak kwota 100 tys zł nie jest wysoka.  

 

Radny St. Martuzalski - dlaczego dowiadujemy się o problemie od Rady Miejskiej? Moim 

zdaniem, że jeśli samorządem województwa wielkopolskiego rządziła inna opcja polityczna to 

nie byłoby tego problemu. Nie zgadzam się z opinią, że nie jest to nasze zadanie. Tak samo nie 

jest naszym zadaniem finansowanie procedur medycznych. Obecnie coraz więcej osób jeździ 

komunikacją miejską przy obecnie galopujących cenach paliwa. Dla mnie karygodne jest, że 

dowiadujemy się z mediów a nie od zarządu. to jest arogancja.  

 

 



Radny T. Grobelny - co robimy?  

 

P. L. Czechak, Starosta - mamy czas do czerwca. Przygotujemy rozkład jazdy.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zawieszamy sprawę.  

 

Ad. pkt. 4.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na kształceniu uczniów klas wielozawodowych 

w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. Projekt uchwały został udostępniony 

radnym w programie esesja. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Karol Matuszak - czy ktoś z państwa 

radnych zabierze głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały? Ktoś jest przeciw? Ktoś się wstrzymał? 

 

W głosowaniu wzięło udział 9 członków Komisji Budżetu i Rozwoju.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w 

sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

kształceniu uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych. komisja budżetu.  

 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9)Janusz Barański, Lidia Czechak, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, 

Karol Matuszak, Janina Nicke, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar 

 

Ad. pkt. 5.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2022 - 2030. Projekt uchwały 

został udostępniony radnym w programie esesja. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Karol Matuszak - czy ktoś z państwa 

radnych zabierze głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały? Ktoś jest przeciw? Ktoś się wstrzymał? 

 

W głosowaniu wzięło ud98 członków Komisji Budżetu i Rozwoju.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2022 - 2030. 

 



Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne:ZA (9) Janusz Barański, Lidia Czechak, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, 

Karol Matuszak, Janina Nicke, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar 

 

Ad. pkt. 6.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2022 r. Projekt uchwały został udostępniony radnym w 

programie esesja. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Karol Matuszak - czy ktoś z państwa 

radnych zabierze głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Głosuje Komisja Zdrowia i 

Spraw Społecznych. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? Ktoś jest 

przeciw? Ktoś się wstrzymał? 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2022 r. Komisja 

Zdrowia.  

 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (7) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Agnieszka Borkiewicz, Lidia Czechak, 

Mirosław Drzazga, Elżbieta Kostka, Mateusz Walczak BRAK GŁOSU (2) Stanisław 

Martuzalski, Jan Szczerbań 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Karol Matuszak – Głosuje Komisja 

Budżetu i Rozwoju. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały? Ktoś jest przeciw? Ktoś się wstrzymał? 

 

W głosowaniu wzięło udział 9 członków Komisji Budżetu i Rozwoju.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2022 r. Komisja 

Budżetu.  

 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9) Janusz Barański, Lidia Czechak, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, 

Karol Matuszak, Janina Nicke, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar 

 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Karol Matuszak – z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad zamykam posiedzenie komisji o godz. 15.20 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju 

 

 

Karol Matuszak 

Protokołowała: 

 

Ewa Wielińska 

 

 


